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The Value of Fair Title in the Field of Property Acquisition by
Decimal Acquisitive Prescription

Abstract:

The abridged acquisitive prescription is the second type of acquisitive prescription
of goods provided by the Algerian legislator in the texts of the Civil Code, and it is
stipulated that the placement of the hand must be accompanied by a just title of good
faith for a period of ten years, what is called the limitation period of ten years according
to the text of article 828 of the Algerian Civil Code, And this period begins only with
the union of just title and possession.

Keywords:

Immovable, short prescription, just title, to acquire, possession.

La valeur du juste titre dans le domaine d’acquisition de propriété par
prescription acquisitive décimale
Résumé :

La prescription acquisitive abrégée est le deuxieme type de prescription
acquisitive des biens disposé par le 1égislateur algérien dans les textes du Code civil,
et il est disposé que le placement de la main doit étre accompagné d'un juste titre de
bonne foi pour une période de dix ans, ce que 1'on appelle le délai de prescription de
dix ans selon le texte de l'article 828 du Code civil algérien, Et cette période ne
commence qu’avec 1’union du juste titre et de la possession.

Mots clés :
Immobilier, prescription courte, juste titre, acquérir, possession.
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